
AACAP’s 70th Annual Meeting
23.-28.10. 2023 jsem se jako zástupce ADDP, z.s. zúčastnil jubilejní 70. konference AACAP(Americká akademie dětské a dor. psychiatrie) konané v New Yorku. Stejně jako ostatní přítomnípředsedové a prezidenti pedopsychiatrických organizací jsem byl pozván prezidentem AACAPYiu Kee Warrenem.
Program pětidenní konference byl velmi bohatý a intenzivní. Už od 6:30 bylo možné účastnit seranního běhu nebo vyjížďky na kole s místními pedopsychiatry. Následovaly diskusní snídaněnebo klinické semináře. Dopoledne a odpoledne probíhalo deset i více přednášek najednou. Navýběr bylo také z mnoha workshopů. Dvakrát denně docházelo k výměně posterů, kterých bylocelkem více než 300. Jako velmi obohacující jsem vnímal diskuse právě s autory posterů.
Hlavní přednáška druhého dne se jmenovala „Prezidentské interview“. Během ní jsme jakopředsedové měli představit situaci v našich zemích. Co se daří, co se nedaří a na čem bychommohli spolupracovat. Post pandemickou a tedy i současnou situaci popisovali kolegové z různýchčástí světa tak, jak ji známe i my. Tedy nárůst úzkostně depresivních poruch, poruch příjmupotravy a nárůst sebepoškozování a sebevražd. I kvůli tomu je nedostatek pedopsychiatrůvíceméně celosvětovým problémem. Kromě popisu obdobného stavu v ČR jsem se snažilvěnovat i úspěchům posledních let a mj. jsem zmínil vesměs pozitivní medializaci našeho oboru.Toto kolegy zaujalo, protože sami se kvůli osvětě a zvýšení dostupnosti péče snaží o medializacipedopsychiatrie ve svých zemích, ale dle jejich slov je to velmi náročné.
Z konference jsem odjížděl nejen obohacen o nové informace z oboru, ale také o novou energiidíky setkání s mnoha lidmi, se kterými sdílím cíle. Těmi jsou hlavně zvyšování dostupnosti akvality péče. Vážím si proto, že jsem byl na tuto konferenci pozván. Zejména však dlouhodoběusiluji, aby se pro všechny české pedopsychiatry zvýšila dostupnost kvalitních zahraničníchkonferencí. Zároveň věřím, že se nebude jednat o jednorázové výjimečné události, ale opravidelnou účast, jak je to v některých zemích zcela běžné.
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